



A division of CFMWS  
Une division des SBMFC



# CANADA'S MILITARY STORE LE MAGASIN MILITAIRE DU CANADA

STORE HOURS: MON-FRI: 7am-9pm, SAT: 8am-6pm,  
SUN: 10am-6pm

Jan. 18th - Jan. 31st, 2019  
Garrison Petawawa  
14 Ypres Blvd.  
613-687-5595



**TOP SIRLOIN  
STEAK/ROAST**

**\$4.99**  
/lb

\$11.00/kg



**KIWI 1KG**  
Product of Italy

**\$2.99**  
ea.



### Classico Pasta Sauces

218ml - 650ml  
Selected Varieties

**\$2.00**  
ea.



### Quaker Crispy Minis or Rice Cakes

100g - 199g  
Selected Varieties

**\$2.00**  
ea.



### Quaker Chewy or Dipp Granola Bars

150g - 156g  
Selected Varieties

**\$2.00**  
ea.



# FRESH PRODUCE

EVERYDAY  
LOW PRICING:

**\$2.49**  
/lb

**RED OR GREEN GRAPES**  
Product of Peru/  
Chile



\$5.49/kg



**\$1.29**  
ea.

**CARROTS**  
Product of Ontario

2lb. Bag

**\$1.29**  
ea.

**ONIONS**  
Product of Ontario

2lb. Bag

**\$2.39**  
ea.

**ICEBERG LETTUCE**  
Product of USA



**\$2.99**  
ea.

**AVOCADOS**  
Product of Mexico

5pk.

**\$2.99**  
ea.

**MCINTOSH APPLES**  
Product of  
CDN



3LB. BAG



**\$3.99**  
ea.

**POTATOES**  
Product of CDN

10lb. Bag



**2 BBQ  
Chicken Legs  
for**

**\$2.99**



**Roasted  
Whole  
Chickens for  
\$7.49**



# MEAT

## DEPARTMENT

OUTSIDE STEAK OR ROAST

**\$4.99** /lb **\$9.90** /kg

MINUTE STEAK

**\$4.99** /lb **\$9.90** /kg

COMPLIMENTS SWEDISH MEATBALLS

**\$6.99** ea.

680g

CHICKEN LEGS 1/4

**\$1.49** /lb **\$3.29** /kg

GROUND BEEF REGULAR

**\$1.99** /lb **\$4.39** /kg

## MEAT PACKAGE

### PACKAGE 2

- 40 x 1/4 lbs Patties pkg of 4
- 10 lbs Top Sirloin Steak
- 11 lbs Boneless Skinless Chicken Breast
- 20 lbs Lean Ground Beef
- 20 lbs Pork Loin Chops

**\$369.00**

## MANAGER'S SPECIALS

**99¢** ea

YOP YOGURT DRINKS

200ml

Selected Varieties



**\$4.99** ea

KRAFT PEANUT BUTTER

750g - 1kg

Selected Varieties



**99¢** ea

KNORR SIDEKICKS

112G - 167G

Selected Varieties



**\$1.99** ea

PRINGLES CHIPS

156g

Selected Varieties



**\$5.99** ea

SPONGE TOWELS

6 Pack





# INSTORE SPECIALS

## COME CHECK OUT OUR WEEKLY SAMPLINGS WED & SAT: FROM 12-1PM & 3:30-4:30PM

**Cloverleaf Tuna**  
*Flaked Light Skipjack or Flavoured Tuna*  
85g - 170g

**2/3<sup>00</sup>**



**Green Giant Frozen Vegetables**  
750g  
*Selected Varieties*

**\$2<sup>99</sup>**  
ea.



**Black Diamond Shredded Cheese**  
340g  
*Selected Varieties*

**\$4<sup>99</sup>**  
ea.



**Royal Facial Tissues**  
6 Pack

**\$5<sup>99</sup>**  
ea.



**CANEX**  
A division of CFMWS  
Une division des SBMFC

Our firm intention is to have every advertised item available for purchase during the period of the promotion. If, for any reason, an item is not in stock, we will issue a raincheck (unless "no raincheck available" is specified on an item) on request for the merchandise to be purchased at the sale price as soon as it becomes available, or will offer a similar item at a comparable reduction in price. Due to space limitations, some smaller outlets may not carry all of the items advertised, but they will be pleased to obtain the item through special order. We reserve the right to limit quantities. While we strive for accuracy in our advertising, errors can occur. In such cases, we reserve the right of correction. Prices & monthly payments shown do not include environmental fees & levies or any other applicable fees, levies, & taxes. Eligible authorized patrons may purchase general merchandise of at least \$499.99 on the CANEX No Interest Credit Plan, \*O.A.C. on approved credit. Visit your CANEX store or visit us online at [www.canex.ca](http://www.canex.ca) for all the details. All sale and discount prices shown are off regular prices only.

Nous sommes déterminés à avoir en stock tous les articles annoncés pendant la promotion. Si pour une raison quelconque, un article n'est pas disponible, nous remettrons sur demande un bon de réduction différée pour l'article désiré (à moins que la mention « aucun bon de réduction différée » s'applique à l'article) vous permettant d'acheter l'article, une fois en magasin, au prix de solde ou nous vous offrirons un article comparable à un rabais équivalent. Si, par faute d'espace, certains magasins n'ont pas un des articles annoncés en stock, ils seront heureux de les obtenir pour vous au moyen d'une commande spéciale. Nous nous réservons le droit de limiter les quantités. Bien que nous nous efforcions d'assurer l'exactitude de notre publicité, CANEX se réserve le droit de corriger toute erreur. Les prix et les versements mensuels annoncés n'incluent pas les taxes environnementales ni tout autre type de frais, de consignes ou de taxes. Les clients autorisés peuvent acheter de la marchandise générale d'une valeur d'au moins 499,99 \$ avec le Plan de crédit sans intérêt de CANEX sur approbation de crédit (S.A.C.)\*. Pour tous les détails, visitez votre magasin CANEX ou le site Web de CANEX à l'adresse [www.canex.ca](http://www.canex.ca). Tous les prix de solde ou réduits affichés sont des rabais sur les prix courants.